

INFOTRAVAUX/WORK

ENGLISH VERSION BELOW

INFO TRAVAUX•WORK

VILLAGE DE/OF SENNEVILLE



23 mai 2025

Entretien de la piscine municipale

Le Village de Senneville souhaite informer ses citoyens que des travaux d'entretien sont actuellement en cours à la piscine municipale. Une repeinte complète de celle-ci a

récemment été réalisée afin d'assurer un environnement propre, sécuritaire et agréable pour tous.

Comme chaque année, notre équipe des travaux publics, certifiée pour l'entretien des piscines publiques, veille à respecter le Règlement sur la qualité de l'eau des piscines et autres bassins artificiels, tout en réalisant l'entretien régulier en vue de l'ouverture de la piscine, prévue cette année pour la pré-saison le **7 juin**.

Voici les travaux compris :

- Le **remplissage complet** de la piscine avec de l'eau fraîche,
- Des **tests de qualité de l'eau**,
- La **calibration et le traitement chimique** de l'eau (pH, chlore, etc.),
- Le **nettoyage des filtres et des installations**,
- La **vérification de la sécurité**,
- Et l'**inspection des équipements** (échelles, tremplins, chaises, etc.).

Envie de profiter de notre programme aquatique 2025? Visitez notre [site Web](#).

May 23, 2025

Municipal Pool Maintenance

The Village of Senneville would like to inform its residents that maintenance work is currently underway at the municipal pool. The pool has recently undergone a complete repainting to ensure a clean, safe, and pleasant environment for everyone.

As it does every year, our certified public works team ensures compliance with the *Regulation respecting water quality in swimming pools and other artificial basins*, while performing the regular maintenance required for the pool's opening, scheduled this year for the early season on **June 7**.

The maintenance work includes:

- **Completely filling** the pool with fresh water,
- **Water quality testing**,
- **Calibration and chemical treatment** of the water (pH, chlorine, etc.),
- **Cleaning of filters and facilities**,
- **Safety checks**,
- And **inspection of equipment** (ladders, diving boards, chairs, etc.).

Looking forward to our 2025 aquatics program? Visit our [website](#).



Copyright © 2025 Village de Senneville, All rights reserved.

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)



Publication: 05/23/2025 | SENNEVILLE